
 

 

Referat fra bestyrelsesmøde nr. 2                                                                                     12. oktober 2016 

 

1. Hesteinitiativet (tine og louise): Der har ikke været så meget fremdrift. Tine og Louise 
mødes og forsøger at komme videre. 

2. Novemberbrev: Steen laver et forslag mhbp udsendelse primo november. Forslag til 
indhold: 

1. facebook 
2. evt. hjemmeside 
3. juletræet tændes 27. november 16.30. husk tilmelding 
4. fastelavn 26. februar 
5. evt. hestearrangement 
6. evt. socialt arrangement 
7. evt. julmarked (carsten) 
8.  Vi mangler mailadresser – indsend venligst til …. 

3. Juletræstænding: Helge tjekker strømmen, juletræet og sange, Steen sørger for carport, 
indkkøb af service, æbleskive og gløg mv. aftales senere. Tilmelding indsendes pr. mail. 

4. Velkomstbrev. Louise renoverer fremdsendt forslag  
5. Hjemmeside: Steen og Helge mødes 31/10 hos Helge og for gjort noget ved sagen – 

mailadresser m.v. skal bringes til at fungere hurtigst muligt.  
6. Facebook: Caroline sættes på som administrator og siden indrettes så medlemmerne kan 

bede om at blive oprettet. 
7. Diverse 

1. Rotter. Helge finder et validt datagrundlag via kommunen. 
2. Socialt arrangement: Louise ringer til skovfogden. 
3. Trafiksituationen: Steen følger op og inddrager GF Fortunvænget. Vi tager den med 

kommunen i to tempi:  1) Ensretning ved ponyudlejningen og 2) vejsyn og 
parkering. 

4. Caroline undersøger pris for betalingsservice mhbp at slippe for rykkere mv. 
undersøger også mulighederne inden for mobilpay 

8.  Næste møde tirsdag d. 17. januar. 

Steen Wenske Pedersen 

Grundejerforeningen for Fortunen og nærmeste omegn 


